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 Bydelsadministrasjonen

 

 
 

Protokoll 7/07 
 
 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Lambertseter fritidsklubb  

Møtetid: Mandag 19. november 2007 kl. 18.00     
Sekretariat:   
 
 
Møteleder: Magnus R. Kaspersen  
   
Tilstede: Magnus R. Kaspersen 

Synne Udmo Ask 
Sindre Berge 
Irene Isaksen 
Urmi Brahmachari 
Henrik Hortemo 
Henriette Holtmann 
Kristina Skoric 
 

 

   
Forfall: Rona Bilgic 

Rebecca Rootwelt 
Andreas Karlsvik 

 

   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte: Harald W. Larsen  
   
Møtesekretær: Margareth Tysnes  
 
Åpen halvtime 
Ingen. 
 
Informasjon  

• Skattekort/frikort må leveres.  
• Neste møte er 10. desember 2007. 

 
Saker behandlet under møte 
Sak 12 /07  Godkjenning av innkalling og sakskart til ungdomsrådets møte 19.11.2007 ......... 1 



 ii

Sak 13 /07  Godkjenning av protokoll fra ungdomsrådets møte 10.09.2007............................. 1 
 
Eventuelt 
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Sak 12 /07  Godkjenning av innkalling og sakskart til 
ungdomsrådets møte 19.11.2007 

 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Innkalling og sakskart godkjennes. 
 
Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Innkalling og sakskart godkjennes. 
 
 

 Sak 13 /07  Godkjenning av protokoll fra ungdomsrådets møte 
10.09.2007 

 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Protokoll fra ungdomsrådets møte 10.09.2007 godkjennes. 
 
Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Protokoll fra ungdomsrådets møte 10.09.2007 godkjennes. 
 
 
 Eventuelt 

1. Spørsmål fra representanten fra Lambertseter skole om dagsenteret fortsatt skal være i 
lokalene til Lambertseter Fritidsklubb. Det ble påpekt bekymring rundt det synkende 
besøkstallet både på junior - og ungdomsklubb, og det ble reist spørsmål om dette 
skyltes endret møblering og dårligere tilgang til rom nå som dagsenteret er i lokalene. 

2. Urmi orienterte fra arbeidet siste år i det sentrale ungdomsråd(SUR). Urmi og Irene 
fortsetter som representanter fra Nordstrand ungdomsråd. 

3. Magnus ønsker en representant fra rådet på ungdomstilbudet i Kjeller`n i bydelshuset 
ved hver åpningskveld. En del diskusjon om hvorfor tilbudet blir så lite brukt. Stor 
fare for at tilbudet opphører fra årsskifte. 

4. Ungdomsrådet vil arrangere en fest kveld i Kjeller`n  og senere også en på 
Lambertseter klubben. Arbeidsgruppe ble nedsatt og første møte for gruppa er tirsdag 
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27.11.07 kl.17.00. Møtet er i bydelshuset. Det ble vedtatt å gi gruppa fullmakt til å 
benytte inntill kr. 20.000 på disse tilstelningene. 

5. Magnus, Henriette, Kristina, Irene, Urmi og Synne tar kontakt med Nordstrands Blad 
for å rette oppmerksomheten mot det fritidstilbudet som barn –og unge har i bydelen. 

6. Nettside for ungdomsrådet: medlemmene i rådet undersøker mulige bidragsytere, 
melder tilbake til Magnus innen fredag 30.nov. Ikke kostnader over kr.5000,- 

7. Forslag til retningslinjer/mandat er utarbeidet  og legges ved protokollen. Tas opp til 
votering på neste møte. 

8. Skateramp på Ekeberg ser ut til å kunne bli en realitet. Oslo Idrettskrets skal ha et 
møte om saken til uken. 

9. Magnus ønsker en juleavslutning for rådet mandag 3 desember kl.17.00 
 
 
Møtet ble hevet kl. 20.00 
 
 
Bydel Nordstrand, 20.11.2007 
 
 
 
Magnus R. Kaspersen/s/ 
leder av ungdomsrådet 
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